
Zápis z  jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 9 / 2015 

 
Datum:   23. 9. 2015, 14:00 
Místo konání:  Loděnice ČVK Praha 
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, M. Možný, V. Chalupa, V. Burda, P. Hlídek 
Předsedové komisí : Z. Norková, M. Kurfirst, Z. Mejstřík, J. Starosta, P. Fojtík, J. Lukš 
 
 

Hosté:  J. Blecha, Z. Paroulek, J. Svoboda, T. Polanecký 
Omluveni :  J. Poláček  
Trenéři :  V. Kučera 
GS :    J. Johánek  
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace. 
Odpovídá :  J. Johánek 
Termín: měsíčně 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
J. Lukš podal informaci, zašle hodnocení akademického roku. Plánována účast na akademickém MS 
2016 v Poznani v 9/2016.   
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
05/11/2014  Připravit návrh na soutěže dětí od 6 do 10 let 
Podána informace V. Kučery – vyhlášeny jednotlivé závody. Vše je zveřejněno na webu a facebooku. 
ČVS zajistí medaile a poháry. Organizačně zajistí ÚTM.   
Splněno  
Termín: září 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, V. Kučera 
 
01/02/2015  Připravit informaci o získávání talentů z jiných sportů do Centra ženského 
veslování  
Představeno pokračování projektu.  
Termín: září 2015 
odpovídá:  I. Uhlová 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému vytvoření sdružení Račic s dalšími obcemi z důvodu získání 
evropských dotací 
M. Kurfirst podal informaci.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
05/01/2015 Připravit podklady pro projednání usnesení VH ČVS konané 18. 4. 2015  
Rozděleny úkoly a bude řešeno v listopadu. 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  J. Johánek, M. Kurfirst 
 
05/04/2015 Dojednat s firmou Sportis dopracování přihlašovacího systému o výsledkový servis 
Proběhlo jednání M. Macháčka s M. Slabejem, bude připraven systém Sportis-off-line, který nahradí 
systém ORGA. Pilotní projekt off-line bude vyzkoušen na Chalupa Cup 3.10.2015. 
Termín: říjen 2015 
odpovídá:  D. Macháček, J. Johánek  
 
05/05/2015 Vypracovat seznam závodníků, kteří mohou používat reprezentační vesla. Poslat M. 
Lorencovi a Z. Paroulkovi.  
Splněno, průběžně. 
Termín: září 2015 
odpovídá:  V. Chalupa, V. Kučera  



 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované 
vyhlášky o provozu na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-
ČVS. 
Informaci podal T. Polanecký, proběhlo jednání na MČ Prahy 4. Zatím nedošlo k žádnému konfliktu 
veslařských posádek s rychlými čluny. Bude připraven dopis GŘ Povodí Vltavy se žádostí o vytyčení 
zóny se zákazem jízdy ve skluzu od Jiráskova mostu k Modřanskému jezu.   
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst, T. Polanecký, M. Možný, Z. Pecka  
 
02/06/2015 Specifikovat okruh témat a komunikační kanály pro zlepšení komunikace P-ČVS 
s předsedy klubů 
M. Kurfirst navrhuje pořádat jednání P-ČVS nejen v loděnici VK Blesk a začít kluby v Praze. 
V 11/2015 bude Bohemians.  
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst   
 
03/06/2015 Připravit prohlášení pro členy předsednictva a členy komisí o nakládání s citlivými 
údaji 
Splněno, bude připraveno k podpisu pro členy KK, později i pro členy komisí přicházející do styku 
s osobními daty. 
Termín: září 2015, říjen 
odpovídá:  D. Macháček, J. Johánek   
 
04/06/2015 Připravit doplněné a připomínky k platné strategii ČVS 
Odloženo 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  členové P-ČVS   
 
05/06/2015 Připravit náplň a personální obsazení marketingové komise ČVS 
Odloženo. Probíhá jednání s marketingovými agenturami.  
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, místopředsedové P-ČVS   
 
03/07/2015 Finalizovat návrh V. Kučery ke změně systému SCM – projednat a připomínkovat ve 
spolupráci s V. Chalupou 
Schválen návrh V. Kučery, do příštího jednání P-ČVS finalizuje tabulky. V. Chalupa navrhne 
personální obsazení pro SCM+. 
Termín: říjen 2015 
odpovídá:  V. Kučera 
 
01/08/2015 organizovat VŘ na bankovní služby pro ČVS 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  J. Johánek 
 
02/08/2015 vyhodnotit a dát návrh, zda překlopit nebo vytvořit nový facebook propojený s 
veslo.cz  
Odloženo 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, Z. Paroulek  
 
03/08/2015 Navrhnout člena DK s právnickým vzděláním  
Splněno 
Termín: září 2015 
odpovídá:  předsedové oblastí   
 
04/08/2015 Vyhodnotit možnost uspořádání mezinárodní regaty v Račicích v roce 2016 ( termín, 
kategorie, …)  
Odloženo 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  Z. Pecka,  J. Johánek   
 
01/09/2015 zajistit další dva členy DK k doplnění na konečný počet 5  



Termín: listopad 2015 
odpovídá: místopředsedové pro oblasti  
 
02/09/2015 vytvořit organizační schéma NOC VS, z. s. + SC Račice a.s. 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
03/09/2015 navrhnout systém objednávání doplňkové výživy 
Termín: říjen 2015 
odpovídá:  V. Chalupa 
 
04/09/2015 navrhnout témata novelizace ŘZV a stanov v závislosti na „současných trendech“ 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  R. Ondrák, V. Chalupa, J. Johánek, V. Burda 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS 
2. P-ČVS projednalo podnět A. Poisla ze dne 9.4. resp. 19.6. 2015 členům P-ČVS. P-ČVS 

neshledalo ve startu posádek Canberra Rowing Club (CRC) administrativní pochybení členů STK 
při regatě č. 4, XVI. MČR na dlouhé dráze s mezinárodní účastí. Členství startujících závodníků 
bylo ověřeno dne 30. 3. 2015 generálním sekretářem přímo se zástupcem CRC (Andrew Randell). 
Ten potvrdil členství startujících posádek CRC e-mailem. P-ČVS konstatovalo, že nedošlo 
k porušení ustanovení ŘZV, ale s nastalou situací se rozhodně neztotožňuje. Proto bude v rámci 
novelizace ŘZV iniciována úprava, která by podobným situacím předešla.  

3. P-ČVS projednalo žádost SK HAMR, z.s. o revokaci usnesení P-ČVS ze dne 28. 8. 2014, ve 
kterém P-ČVS nevyhovělo žádosti SK HAMR, z.s. o přijetí do ČVS. P-ČVS uložilo předsedovi 
ČVS, aby písemně informoval SK HAMR, z.s. o důvodech, které vedly k rozhodnutí P-ČVS v této 
kauze. 

4. Příspěvek 20.000,- Kč na akci „Univerzitní osmy v Brně“ – 30. 9. 2015 
5. Materiál V. Kučery týkající se změn v SCM 
6. Jmenuje JUDr. Michal Frabšu do pozice člena DK 
7. Uvolnění dotačních finančních prostředků pro VK Smíchov a TJ Spartak Boletice. Napadení 

platnosti usnesení členské schůze spolku Veslařský klub Smíchov, z.s. ze dne 22.10.2014 bylo 
staženo a toto stažení nabylo právní moci.  

8. Přistoupení ČVS jako vedlejšího účastníka do soudního sporu o právoplatnost vedení VK Morávia 
Uherské Hradiště. Pověřena AK KŠD.  

9. Zastupování ČVS na VH společnosti Sportcentrum Račice, a.s. Dušana Macháčka, popřípadě jím 
zmocněnou osobu. Změna stanov – redukce počtu členů statutárních orgánů z 5 na 3 a DR z 3 na 
1, a odvolání členů představenstva a DR a jmenování nových členů představenstva a DR.   

10. Prodloužení smlouvy na funkci ÚTM s V. Kučerou o další rok. 
11. Prodloužení smlouvy s I. Uhlovou do 31.12. 2015.  
12. Návrh na rozdělení finančních prostředků ve výši 1,0 mil. Kč z Programu V. na projekt „Podpora 

mládežnického veslování“. Rozdělení bude zveřejněno na webu ČVS.   
13. Odměny trenérům za kvalifikované reprezentanty  
14. Dotaci v rámci podpory akademického veslování pro USK Pardubice ve výši 37.000,- Kč ( 

10.000,- Kč na pronájem vleku a 27.000,- Kč na zakoupení motoru na motorový člun ) 
15. Nominace na 2015 World Rowing Coaches Conference v Sarasotě (USA) – M. Vabroušek, V. 

Kučera, J. Lukš. Bude upřesněno v závislosti na možnostech rozpočtu. 
16. Nominaci rozhodčích na FISA regaty 2016 : 
             Radim Dostál   III.WC - Poznaň, MSJ, U23 a neolymp – Rotterdam 
             Jan Havlíček   2016 FISU RCH – Poznaň  
             Emilie Řezníčková  ERJCH Trakai 
             Ivo Klemeš  OH 2016 - Rio, Maters 2016 – Kodaň   
17. Změnu termínu a místa konání termínu I. kola Poháru ČR v jízdě na trenažéru – nový termín 

12.12.2015 – sportovní hala Břve – pokud se nepodaří sehnat halu v původním termínu.  
18. P-ČVS projednalo žádost A.Kapy, ve které žádá o změnu pravidel rozdělování finančních 

prostředků SCM. P-ČVS potvrdilo zásady SCM – nelze měnit schválená pravidla počítající 
s klouzavými průměry – a žádosti nevyhovělo. 

19. Materiál předložený J. Svobodou ohledně CŽV, tj. rozpočet CŽV do 12/2015, okruh kandidátek 
pro zařazení do CŽV.   
 

 
 



Informace : 
 

1. D. Macháček – informoval o změnách v Centru ženského veslování. Projekt představil J. 
Svoboda – manažer CŽV. Hlavním trenérem je J. Lukš. I. Uhlová bude v pozici trenérky. Bude 
centralizována příprava žen. J. Lukš předá seznam potřebného materiálu ( lodě, vesla, .. ). 

2. V. Kučera – v neděli 27.9.2015 v 18:30 bude TR trenérů mládeže 
3. V. Kučera – o záměru pořádat zimní VT SCM – bude nutná spoluúčast 
4. V. Burda – o změně termínu I. kola Poháru ČR v jízdě na trenažéru 
5. V. Burda – nutno dokončit evidenci trenérů – do příště zjistí zkušenosti z jiných sportů 
6. J. Svoboda – navrhuje započítat od příštího roku do bodování Poháru ČR i MČR ve sprintu 

 

Další P-ČVS proběhne ve středu 21. 10. 2015 v 14.00 v loděnici VK Blesk - bez pozvánky. 
Zapsal: J. Johánek 23. 9. 2015 


